
 

 
 

 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

Coolsingel 40 

3011 AD Rotterdam 

 

Schriftelijke vragen over tekort politieagenten 

 

 

Rotterdam, 5 augustus 2013 

 

Geacht college, 

 

Veel agenten hebben te kampen met een overvloed aan verlofuren en vakantiedagen. 

Gerrit van de Kamp, voorzitter van de politiebond ACP, waarschuwt dat al deze maand bij 

alle politie-eenheden het budget voor het uitbetalen van overuren opraakt, waardoor veel 

agenten verplicht met verlof moeten. De ACP vreest dat bepaalde politietaken niet meer 

of minder uitgevoerd zullen worden. Er moet extra geld bij of de prioriteiten moeten 

worden aangescherpt. 

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

 

1. Kunt u aangeven hoe groot het tekort is bij het Rotterdamse politiekorps en wat 

dit betekent voor het aantal uren politie-inzet voor de rest van dit jaar? 

2. Bent u het met GroenLinks eens dat op korte termijn hernieuwde prioriteiten 

moeten worden gesteld, waarbij inzet op zware en overlast gevende criminaliteit 

ontzien moet worden? 

3. Bent u het met GroenLinks eens dat minder inzet op preventief fouilleren, 

bestrijding van softdrugs, het handhaven van onnodige verboden (alcoholverbod 

in het park, blafverbod, slaapverbod op bankjes) kan geschieden zonder grote 

maatschappelijke gevolgen en daarom de voorkeur geniet? 

4. Bent u bereid om tot een slimmere risicoanalyse van onder meer evenementen en 

demonstraties, zodat efficiënter capaciteit kan worden ingezet en actieve inzet bij 

een nihil risico zelfs helemaal  achterwege kan blijven?  

5. Bent u bereid om meer uren in te zetten voor het voorkomen/oplossen van 

inbraken en overvallen en om fietsendiefstal te voorkomen? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

 

 

 

Arno Bonte 
 

 

 

  


